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Vaksdal Kommune  Samfunnsutvikling.

Offentleg høyring : Framlegg til ny forskrift om endring av minsteareal for jakt på Hjort i 
Vaksdal kommune.

Sjølv om fellingskvoten har vorte auka dei siste åra har hjortestamma berre fortsetja å auka i 
det området som eg best kjenner Kvamme. Kåstad og Fyllingslid.  Det er bra med ei god og 
sunn hjortestamme men den må ikkje verta større enn no. Grunnen til at eg meinar det er: 
Dersom me på Kvamme skulle driva med grasproduksjon ville dette vera vanskeleg grunna 
nedbeiting. Furuskogen får ikkje fornya seg fordi nye skudd vert beita vekk vinter/vår, det 
same skjer med blåbærriset. Eg meinar at minstearealet i sone 1 ikkje må overstiga 600 da.

Med helsing

Ola Kvamme
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